
 
 

 

Protokoll styrelsemöte 23-11-15 
 

Närvarande: Christine Axebrink, Jeanette Benediktusson Andersson, Mari-Ann 

Frankert, Barbro Nilsson, Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson, Eva-

Lena Österdahl 

 

1. Mötet öppnas 

2. Dagordning godkänns 

3. Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

Information 

4. Jubileum Viola 40 år. Reflektioner efter jubileet. Väldigt fin feedback 

kring allt. Arbetet före och under kvällen har fungerat bra och det 

verkade uppskattas av deltagande medlemmar. Även de punkter som 

fick ändras under sista veckan, kunde lösas och blev bra inslag i form 

av utställning och föreläsningar. Vi vill behålla en kommitté som arbetar 

kring dessa evenemang.  

 

5. Ekonomisk rapport och nya medlemmar, tackkort, podieförslag. Jubileet 

kostade mer än beräknat eftersom det var färre deltagare än de 80 

personer vi budgeterat. Vi hade en budget på 130 000 kr. Det faktiska 

utfallet blev 89 000 kr. Rosa månad: Gullkragen har dragit in 1950 kr 

genom att sälja bakelser. Lotter har blivit sålda på badet och på 

sjukhuset. Utlägg för utskick via post (inbjudan till julfest, enkät, 

svarskuvert med porto osv) har kostat 3000: - till 57 personer. 

Medlemsantal nu 227 personer. Vi bestämmer text till tackkort för gåvor. 

Beslut om överdrag till pulpeten: förslag 1.  

 

6. Information om planering för samtalsgrupp med Mari Christiansson. Vi 

startar i april och planerar för 6 gånger med två veckors mellanrum. 

Beslut om start, tisdag 2 april. 

 

7. Information från vår epostlåda, separata utskick: Inbjudan Hälso och 

sjukvårdsnätverket, organisationsstöd från VG regionen-årsredovisning. 

Eva-Lena deltog i nätverket och informerar kring detta och deltar även 

framöver om det känns meningsfullt. Årsrevision har ej varit inskickad 

till VG-regionen men är nu åtgärdat för att få organisationsstödet. 

Förfrågan om grundutbildning till stödpersoner. Vi behöver två nya 

personer.  



 
 

8. Redovisning av vår medlemsdialog, enkätsvar, digitala och återsända 

med post. Sammanlagt 45 personer har svarat på enkäten. Vi går 

snabbt igenom sammanställning och gör vidare analys vid nästa möte.  

 

9. Unga Violor i Sjuhärad. Lin och Leila är gärna med och driver projektet, 

start nästa år. Vi är en av fyra föreningar som har fått bidraget från 

Bröstcancerförbundet. Christine är representant från styrelsen. Vi 

bjuder in Lin och Leila till nästa styrelsemöte 10 januari. 

 

10. Vår grupp som arbetat med vårt 40 års jubileum kan tänka sig att 

fortsätta. Önskemål har framkommit om att de vill träffa styrelsen. Vi 

beslutar att vi tar det i januari när vi vet mer om vilka aktiviteter vi ska 

satsa på framöver. 

 

 

Diskussion 

11. Hur går vi vidare med årshjulet-digitalt. Christine skapar en mall i 

Google och delar med resterande styrelsemedlemmar.  

 

12. Ekonomi och budget, medlemsavgift nästa år, avgift för rehabbadet, 

minimi och maxantal per grupp, avgift vid andra aktiviteter, middagar 

mm. Medlemsavgift 2025: 250: -. Rehabbadet: Viktigt att skriva ut min 

(17) - och maxantal (25) och förutsättningar för att starta grupperna. 

750: - för 12 gånger. Föreningen sponsrar med en stor summa som 

utgör en större del av det vi får in i medlemsavgifter och bidrag under 

ett år. Detta gör att vi får vara noggranna i vår planering. 

Medlemsavgiften skall kunna nyttjas av så många medlemmar som 

möjligt. Sista anmälningsdag 3 december via hemsidan. Utskick via 

mejl, fredag 17 november. 

 

13. Valberedningen kommer på nästa möte. Vi pratar om huruvida alla vill 

fortsätta i styrelsen och de flesta är positiva till detta.  

 

 

14. Bröstrapporten, kvinnor utanför Norden har högre dödlighet, uteblir 

mycket oftare från mammografi. En första kontakt har tagits med 

Sensus. Lämnas tills vidare. 

 

15. Julfesten. Lions Luciatåg kommer 20.00. Styrelsen träffas 17.00, för 

extra insatt styrelsemöte. Enda punkt är beslut om rehabbadet, en eller 

två grupper. Det är 14 stycken anmälda än så länge till julfesten.  

 



 
 

16. Rosa oktober. Reflektioner att tänka på till nästa år.  Bordläggs tills 

vidare.              

 

Beslut  

17. Beslutar att erbjuda onsdags och torsdagsgrupp, anmälan via 

hemsidan, epostutskick 17 november, sista anmälningsdag 3 

december. Kostnad 750 kr, 12 tillfällen med minimiantal 17 och max 25. 

 

18. Besluta om tackkort och podiet - text till tackkort beslutat och 

podieförslag 1. 

 

 

19. Besluta om vilka aktiviteter vi ska genomföra grundat på medlemsdialog 

genom enkäten och kostnader för rehabbadet. Bordläggs till januari.  

 

20. Beslut om projekt unga Violor. Christine representerar styrelsen och Lin 

och Leila engagerade från föreningen. Bjuds in till januarimötet. 

 

  

21. Beslut om medlemsavgift 2025, 250: - 

  

22. Beslut om hur vi går vidare med kvinnor utanför Norden bordlagt. 

 

23.  Beslut om årsmöte på Kraftens hus 13 mars med smörgåsar och 

kaffe/thé. 

 

24.  Beslut också att sälja resterande nyckelringar från jubileet för 75: - 

 

25. Övriga frågor 

 

 

26. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet: 

 

Christine Axebrink 

 

 

 

Justerat: 23-12-13 

 

 

Barbro Nilsson Holmesten 

 


